
Smernice niso le
formalnost
Delegati so precej pozorno prebrali
smernice za pripravo planov družbenega
razvoja do leta 1985, o njih kritično
razpravijali in jih soglasno sprejeli •

Delegatt občinske skupSfiine
so se pred poleinimi počitni-
cami konec juhja že enkrat se-
stali detegah zborov krajevmh
skupnosti tn združenega dela
na skupni seji. lofieno pa še
druzbenopolilični zbor.

Slej ko prej so biie glavna
tema obravnave vseh treh zbo-
rov smerntce za pripravo plana
druzbenega razvoja obCine,
mesta m repubtike v letih
1981 -85. V občinski skupSčtni.
Se zlasti v njenem izvrSnem
svelu, so pnpravam smernic

posvetili veliko časa in pozor-
nosti. Po 2 juliju, ko so razSir-
jena predsedstva družbenopo-
titiinik organizadi dodala
smernicam čez dvajset raziič-
oih pripomb in predlogov. so
se te v prenovljeni obliki znaš-
le pred delegati obfiinsko
skupščine Na zasedanju druž-
benopolitičnega zbora pa se je
nekoltkanj zataknilo, ko so
pretorali stališča komisij za ra-
zvoj samoupravljanja in za
ekonomske odnose pri občin-
skem sindikalnem svetu. Mne-
nja so bifi, da utegne biti potr-
ditev predloga smernic nekoli-
ko preuranjena. Kljub nekate-
rim iztemam so bili delegati
vwh treh zborov nasprolnega
mnenja. češ da smernice ne
predstavijajo pravno obvezu-
jočega dokumenta, ampak le
onentacijo za prihodnje plan-
sfco obdobie do leta 1985. De-

legati so predlog smernic ra-
zvoja občine. mesta in republi-
ke sprejeli enoglasno. Živahna
razprava o smernicah se je ra-
zvita na seji zbora združenega
dela in krajevnih skupnosh.
kjer so pokazali nekatere izvir-
ne rešitve in poglede. Tako je
delegat KS Savlje-KleČe. Franc
Rozman, ugotovtl, da na račun
urbanizacije ne bi kazalo
zmanjSevati konstnih kmetij-
Skih površin. opozoril pa je tu-
d< na neskladnost med planira-
nim Stevilom stanovanj in pri-

čakovanim prirastkom prebi-
valstva do leta 1965. Delegat
Instalacij Jože Kupfjenik je de-
\a\. da iz smernic ni razvidna
zveza med rastjo družbenega
proizvoda in inflacijo ter pred-
iagal. naj se gradbeniStvo uvr-
sti med phoritetne panoge
Delegat geološkega zavoda
Peter Gogala je opozoril na
perečo problemaliko pridobi-
vanja novih virov energije in
predlagal precej drugih dopol-
nitev k smernicam. Delegat KS
Stožice Ivan HeUor je žefef po-
jasnilo o malerialm bazi za
realizacijo plana in pripomnil,
da v smernicah ni niti besede o
bodočem samoprispevku, ki bi
bit po njegovem mnenju nujen.

V razpravi smo tudi slišali
precej pikrih na rovaš neureje-
nih stanovanjskih in Življen-
skih razmer delavcev iz odda-
J/ene/Sih kra/ev, in to takih z

najnlzjimi osebnimi dohodki.
Ta problem bi kazalo nemara
rediti tako, da bi ustanoviii po-
sebno samoupravno interesno
skupnost za izgradnjo naje-
mniških stanovanj.

Razpravijalci so se dotaknili
Se ttstega dela smernlc, ki go-
vori o rasti družbenega pro-
dukta in bili mnenja, da pet
odstotkov pomeni odtočno
premalo in da (o predstavJja
umetno zaviranje rasti. Kakor-
koli že, končna redakcija
smernic bo izdetana jeseni in
predana nosilcem planiranja.

Poseben splet vpra&anj paje
sprožilo porofitio o uresniče-
vanju zakona o združenem de-
lu za razdobje od junija lan-
skega leta do letošnjega maja.
šlavilni razpravlja/ci so bi(i
mnenja. da so to družbeno
izredno važne in občutljive
stvari. katerim nismo vedno
posvefiali dovolj pozornosti. Z
mnogih strani so pnšli predlo-
gi. naj se bolj kot dosedaj
okrepi funkcija in pospeši
ustanavljanje komisij za
spremljanje tzvajanja zakona o
združenem delu v vseh okoljih.

Vsi trije zbori so obravnavali
tudi poročilo o stanju obramb-
nih priprav in izvajanju druž-
bene samozaščite v občini in
ugotovili, da je stanje zadovo-
Ijivo. da pa je še nekaj slabosti
in pomanjkljivosti, posebej kar
zadeva razumevanje občana
posamezmka in njegove funk-
ci/e v zaSiiti in samozaščiti.

Prsv tako so delegati vseh
Ireh zborov enogtasno podprli
prediog poslovnika občmske
skupSCine Bežigrad ter pred-
log dogovora in osnutek odlo-
ka o občinskih družbenih sve-
tih. Ob tem je predsednik OK
SZDL Jofiko Pimar na seji
družbenopofitičnega zbora
opozoril, naj bi na začetku ne
htteli s prevelikim Stevilom no-
vih družbenih svetov, saj bosta
Cas in praksa najbolje pokaza-
1a, kolikojth resničnopotrebu-
jemo.

Nazadnje so vsi trije zbori
sprejeli Se osnutek odloka o
ustanovitvi družbenegasveta v
davčni upravi in samouprav-
nega sporazuma o ustanovitvi
zavoda za družbeno pfaniranje
Ljubljane ter potrdili imenova-
nja in izvolitve sodnikov te-
meljnih aodiSč. namestnikov
javnega tožilca in delegatov za
odbor udeležencev družbene-
ga dogovora o uresničevanju
kadrovske politike v SRS.

T. BRATOK


